
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Aan : College van Burgemeester en Wethouders 
          van de gemeente Groningen 
 
 
 
Groningen,  18 oktober 2019 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 38 inzake handhaving horeca tijdens de 4Mijl 
 
 
Geacht College, 
 
De 4Mijl is de afgelopen 33 jaar uitgegroeid tot een waar volksfeest waar wij als Groningers best 
wel trots op zijn. Een sportief feest, dat gedragen door jong en oud en door veel ondernemers 
wordt gesteund. 
 
Echter, één uur voor de start van de 4Mijl, op zaterdag 13 oktober jl, werd een horecaondernemer 
gelegen aan de kerkstraat in Haren gesommeerd door 2 handhavers van de gemeente Groningen 
zijn spullen van de stoep af te halen omdat hij daar, volgens deze twee handhavers, geen 
vergunning voor had. 
 
Begin dit jaar tijdens een aparte bijeenkomst voor ondernemers is door de gemeente Groningen 
aangegeven dat er voor ondernemers uit Haren niets zou veranderen tot er nieuwe afspraken 
worden gemaakt, die door de gemeenteraad worden bekrachtigd. 
 
In de oude gemeente Haren was de afspraak dat horeca ondernemers extra activiteiten op de 
openbare weg mochten uitvoeren. Het was niet nodig om per evenement een aparte vergunning 
aan te vragen. 
 
Betrokken ondernemer is voor 13 oktober NIET geïnformeerd door de gemeente Groningen dat er 
wijzigingen zijn vastgesteld door de gemeenteraad waardoor hij voor zijn activiteiten een 
vergunning had moeten aanvragen. Was die informatie er wel geweest dat had de betrokken 
ondernemer een vergunning voor zijn activiteiten aangevraagd. 
 
1: Is het College het met ons eens dat de oude afspraken van de gemeente Haren nog steeds van 
kracht zijn of is er inmiddels een nieuwe verordening die eist dat ondernemers een vergunning 
moeten hebben? 
 
2: Kan het College aangeven wanneer een nieuwe verordening wordt vastgesteld door de 
gemeenteraad met betrekking tot het aanvragen van vergunningen voor horeca activiteiten tijdens 
evenementen? 
 
4: Is het College voornemens om de ondernemers uit de voormalige gemeente Haren mee te 
nemen in de voorbereiding op het vaststellen van het nieuwe vergunningstelsel ? Zo ja op welke 
wijze en op welke termijn gaat dat gebeuren? 
 
5: Krijgt de betrokken ondernemer een boete? 
 
6: Het lijkt ons gepast dat het College excuses aanbiedt aan de betrokken ondernemer als blijkt dat 
de afspraken van de voormalige gemeente Haren nog rechtsgeldig waren op 13 oktober jl. 



 

 

 
Hoogachtend, 
 
Namens de Stadspartij, 
 
Amrut Sijbolts  


